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متن پرسش

با عرض سلام و ادب خدمت جنابعالی در مصاحبه رجا نیوز با اقای نبویان ایشان نقل فرموده بود

"روزی سروش گفت اگر ما بگوم جبرئیل وحی را دریافت نموده باید پرسید او از کی گرفته باید گفت

از فرشته ای دیگر و همینطور ادامه داد پس تسلسل پیش میاید و ان هم محال است." در صورتیکه به

نظر من بیسواد او خیلی بد فهمیده است چون جبرئیل چیزی نیست الی تجلی اسم علیم خداوند یعنی

خداوند وقتی اراده میکند وحی را بر قلب پیامبر خود القا نماید جلوه اراده او بصورت جبرئیل متجلی

میشود و برای همین گاهی اوقات پیامبر در رتبه ای هست که حتی جلوه جبرئیلی هم در کار نیست

منظور من این است که جبرئیل مانند پیک پستی نیست که در جایی نشسته باشد و خداوند به او

بگوید جبرئیل بیا این چند ایه را بگیر و بده به محمد صلوات االله علیه و علی اله بلکه همین که اراده

کند اراده او بصورت جبرئیل متجلی میشود و جبرئیل چیزی نیست الی صورت علمیه خداوند ایا این

برداشت حقیر درست است ؟

متن پاسخ

باسمه تعالی؛ علیک السلام: خدا را شکر که در بستر انقلاب اسلامی و در ذیل شخصیت علمی و عملی

حضرت امام روحاالله«رضوانااللهعلیه» چنین بصیرتهایی در صحنه آمده است، جرعه، جرعه

نوشیدهای. بیچاره آنهایی که کاری کردهاند که از نور قرآن بیبهرهاند و به دنبال آن هستند که چگونه

رابطهی خود را با نور الهی قطع کنند. موفق باشید


